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DATO: 12.02.23
STED: Jusshuset
MØTELEDER: Vilde Roheim Tveit
MØTEREFERENT: Emilie Teig

Referat

Den 04. November holdt Hovedstyret sitt månedlige styremøte. På møte gikk vi
rutinemessig igjennom progresjon i under-styrene, og ellers aktuelle tema. Referatet
publiseres på nettsiden vår, for å sikre hensynet til gjennomsiktighet. Vi ønsker å være
så åpne som mulig om driften av foreningen.

- Sign. /JF- Hovedstyre 21/22

Leder: Vilde Roheim Tveit
Nestleder: Emilie Teig

Økonomiansvarlig: Herman Saksvik
Medieansvarlig: Vemund Følstad Breivik

Leder av Sosial: Sandra Losen
Leder av idrett: Tirill Marie Hedel

Leder av fagstyret: Julie Steen
Leder av arbeidslivsdagsstyret: Idiris Awil



Idrett:
● Skidag 10 mars

● Løpedag hver torsdag

● Pilates timen gikk bra

Fag
● Oslotur er snart
● Gjesteforelesning i menneskerettigheter blir mulig avlyst pga av

dårlig svar fra foreleser
● Prosedyrekonkurransen blir fredag 28.april og krasjer da ikke

med K1
● 7 mars blir det prosedyrekurs
● Fornøyd med utkastet til budsjett for neste år

Sosial
● Ønsket ikke samarbeid med fagstyret, da de ønsket noe som

ikke var faglig under neste quiz hvor det da også skal være
tilfeldig vors før quizen

● Planlagt paint n sip og ønsker i år å gjøre dette gratis
● Var ikke fornøyd med utkastet til budsjettet for neste år,

ettersom de har vist at de klarer å bruke opp pengene. De
ønsker også å gjøre arrangementene bedre og billigere/gratis
der dette er mulig.

Ald:
● Ingen fra styret i år har uttrykt at de ønsker å fortsette.

Markedsføring:
● Siste videoen kommer denne uken og det vil være trekning av

dobbeltrom fra de som gjetter riktig tema
● Linkdin profilen er oppe igjen
● Skal få lagt ut videoene fra alle vervene til uken

Økonomi:
● Har gått gjennom både regnskap og budsjett

Regnskap:
● Gikk i overkant av 37000kr i pluss i fjor.
● Dette har sin begrunnelse i at flere fakturaer i 2022 har kommet

først nå i 2023 og dermed gikk vi i realiteten ikke i pluss.
Fakturaene vi har fått nå i 2023 tilsvarer i underkant av 90 000kr og
dermed har vi i realiteten gått cirka 50 000kr i minus.

● Grunnen til at vi gikk i såpass mye i minus (i forhold til budsjettet
og ikke i konto!!!) er fordi vi kjøpte inn et kamera, komiker, genser
og fond som har vært utgifter som har vært større enn satt av til i
budsjettet.

● Fondet var på 102 000kr i starten i fjor, men var nede i 94 000kr i
slutten av året. Dette påvirket dermed regnskapet.
Budsjett:



● Vurdere å fjerne renter i budsjettet fordi dette er
uforutsigbart som vi så i 2022. I så fall vil vi ha litt mindre å
fordele.

● Budsjettet blir detaljert gjennomgått på
Generalforsamlingen

Tilbakemeldingene fra medlemmer:
● Har gått gjennom tilbakemeldingene fra medlemmene og tar de

med i vurderingen av budsjett, men også inn i anbefalingsbrevet til
neste hovedstyre

Til generalforsamling: hva og hvordan:
● blir 22 februar
● Må sjekke oblat
● Alle(økonomi og understyrene samt hs) skal sende inn hva de har

gjort i år så det er klart til generalforsamlingen
● Valg av styremedlemmer skal være anonymt
● Ser på rekkefølgen på valget nærmere generalforsamling
● Går gjennom det som er mest relevant av evalueringen

Overlappsmøte - sted og middag
● 3. mars 0830 møte og sosialt på kvelden

evt:
● Tiril gir genser til rektor
● Avtale evalueringsmøte med Thallaug
● Valentines på tirsdag, ha stand og lage et opplegg hvor man kan

sende roser til en person man ønsker
●


